
Beantwoording vragen expertmeeting 
 
Wat is het beleid van Stadsbeheer t.a.v. het opruimen na oud en nieuw? Ook werd genoemd dat op 
sommige plekken nog lang zichtbaar was dat er een brandplek was geweest ; is dit een bewuste 
keuze of laat herstel om een of andere reden lang op zich wachten? 
 
Het BORG beleid geeft in algemene zin aan dat we in de stad het niveau C (matige kwaliteit Schoon) 
kennen als ambitie voor zwerfafval: het aanwezig zijn van een redelijke hoeveelheid zwerfvuil wordt 
geaccepteerd  
Brandplekken worden planmatig hersteld in het voorjaar gecombineerd met andere reparaties.  
 
Na de jaarwisseling ligt er veel plastic op straat, in parkjes ed. als restafval van vuurwerk (bijv. hulzen 
van pijlen). Wat is de invloed hiervan op milieu  en op welke wijze kan/ruimt Stadsbeheer dit op? 
 
De wijze en aanpak na oud en nieuw waarop we zwerfvuil opruimen wordt bepaald door de 
uitvoering vanuit wijkonderhoud / de wijkposten. Op 1 januari ligt de prioriteit op de binnenstad, en 
in de 1e week van januari wordt de rest van de stad schoongemaakt.  
 
 


